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Protokół Nr 69/2024/GMiM 

posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej, 

które odbyło się 20 lutego 2024 roku o godz. 16.00 

 
UWAGA: nastąpiła zmiana godziny rozpoczęcia posiedzenia z 15.30 na 16.00. 

 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Urzędu Miejskiego w Bielsku-Białej. 

Obradom przewodniczył Radny Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Miejskiej i Mieszkalnictwa. 

W posiedzeniu nie uczestniczyli: radny Dariusz Michasiów – Wiceprzewodniczący Komisji 

oraz radny Edward Kołek. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Porządek obrad z uwzględnieniem przyjętych przez Komisję zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i przyjęcie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVI/1474/2023 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 21 grudnia 2023 r. - Wieloletniej prognozy finansowej 

miasta Bielska-Białej – DRUK NR 1560. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad w drodze głosowania w punkcie 1. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVI/1475/2023 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 21 grudnia 2023 roku - Uchwała budżetowa miasta 

Bielska-Białej na 2024 rok – DRUK NR 1561. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad w drodze głosowania w punkcie 1. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Bielska-Białej do roku 2030 – DRUK NR 1555. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Planu zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla miasta Bielska-Białej" na lata 2024 – 2033 – 

DRUK NR 1564. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad w drodze głosowania w punkcie 1. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych – DRUK  

NR 1540. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/947/2022 z dnia 20 

stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. 

Cieszyńskiej w Bielsku-Białej – DRUK NR 1563. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad w drodze głosowania w punkcie 1. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi publicznej części 

ul. Czołgistów w Bielsku-Białej i wyłączenia jej z użytkowania – DRUK NR 1542. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/101/2015 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 26 maja 2015 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania dla pojazdów samochodowych na drogach publicznych na obszarze miasta 

Bielska-Białej – DRUK NR 1550. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Bielska-Białej na 

2024 r. – DRUK NR 1565. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad w drodze głosowania w punkcie 1. 

11. Zaopiniowanie innych projektów uchwał, które wpłyną do Komisji. 

Punkt został wyczerpany w związku z wprowadzeniem do porządku obrad projektów 

uchwał w Drukach Nr 1560-1561 oraz 1563-1565. 

https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271877&file=DRUK+NR+1560.pdf
https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271878&file=DRUK+NR+1561.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=271466&file=DRUK+NR+1555.pdf
https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271869&file=DRUK+NR+1564.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=269937&file=DRUK+NR+1540.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=269937&file=DRUK+NR+1540.pdf
https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271867&file=DRUK+NR+1563.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=270590&file=DRUK+NR+1542.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=271096&file=DRUK+NR+1550.pdf
https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271923&file=DRUK+NR+1565.pdf
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12. Sprawy różne Komisji. 

13. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia Komisji i przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

• O godzinie 16.05 otworzył 69. posiedzenie Komisji Gospodarki Miejskiej  

i Mieszkalnictwa i przywitał zebranych. 

• Chwilą ciszy uczcił pamięć zmarłej (16 lutego br.) Ewy Szymanek-Płaskiej – Naczelnik 

Wydziału Edukacji i Sportu. 

• Dokonał sprawdzenia obecności i potwierdził quorum. 

• Przedstawił proponowane zmiany do porządku obrad Komisji, tj. wprowadzenie  

do porządku posiedzenia w pkt 2, 3, 5, 7 i 10 projektów uchwał w Drukach Nr 1560-1561  

oraz 1563-1565. 

• Poddał pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem proponowanych zmian: 

 

Wynik głosowania: za – 7 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad wraz z proponowanymi zmianami. 

 

 

Ad. 2. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVI/1474/2023 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 21 grudnia 2023 r. - Wieloletniej prognozy finansowej 

miasta Bielska-Białej (DRUK NR 1560). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Zaproponował łączne omówienie projektów uchwał zawartych w Drukach Nr 1560 i 1561  

z przeprowadzeniem oddzielnych głosowań nad każdym projektem (nie zgłoszono sprzeciwu 

wobec przedstawionej propozycji). 

 

Pan Dominik Pawiński – Skarbnik Miasta 

Szczegółowo omówił projekty uchwał zawarte w Drukach Nr 1560 i 1561 w zakresie 

merytoryki Komisji. Poinformował m. in. o wprowadzeniu do WPF następujących zadań: 

zadanie pn. adaptacja do zmian klimatu na terenie miasta Bielska-Białej w wysokości ponad  

6 mln zł na przygotowanie i realizację zadań inwestycyjnych w latach 2024-2026 (utworzenie 

terenów zielonych w obszarze istniejących skwerów lub placów), zadanie w zakresie budowy 

północnej śródmiejskiej obwodnicy miasta (dot. dokumentacji projektowej) oraz 

zagospodarowanie terenów rekreacyjnych w rejonie Al. Gen. Andersa wraz z obiektami 

towarzyszącymi i małą architekturą – etap II (lata 2024-2025). 

 

W dyskusji głos zabrał radny Marcin Litwin w sprawie możliwości zabezpieczenia środków 

na remont ulic przyległych do ul. Piastowskiej, które staną się bypassami podczas jej 

przebudowy, a odpowiedzi udzielił Pan Wojciech Waluś – Dyrektor Miejskiego Zarządu 

Dróg (na etapie początkowym nie planuje się środków na remonty okolicznych ulic,  

w późniejszym czasie – tak – w przypadku powstania zniszczeń przez objazdy). 

https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271877&file=DRUK+NR+1560.pdf
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Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku 

Nr 1560: 

 

Wynik głosowania: za – 7 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 1 

 

Komisja wydała opinię Nr 469/2024/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVI/1474/2023 Rady Miejskiej w Bielsku-

Białej z dnia 21 grudnia 2023 r. - Wieloletniej prognozy finansowej miasta Bielska-Białej 

(DRUK NR 1560). 

 

 

 

Ad. 3. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVI/1475/2023 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 21 grudnia 2023 roku - Uchwała budżetowa miasta Bielska-

Białej na 2024 rok (DRUK NR 1561). 

 

Projekt uchwały omówiono w punkcie 2. porządku obrad. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1561: 

 

Wynik głosowania: za – 4 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 4 

 

Komisja wydała opinię Nr 470/2024/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVI/1475/2023 Rady Miejskiej w Bielsku-

Białej z dnia 21 grudnia 2023 roku - Uchwała budżetowa miasta Bielska-Białej na 2024 rok 

(DRUK NR 1561). 

 

 

 

Ad. 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Bielska-Białej do roku 2030 (DRUK NR 1555). 

 

Pani Aleksandra Podsiadlik – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Szczegółowo omówiła projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1555 w zakresie merytoryki 

Komisji. Poinformowała, że w przedkładanym Programie wyznaczono 4 cele rewitalizacji  

do zrealizowania, z których dwa dotyczą Komisji Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa: 

poprawa jakości warunków mieszkaniowych oraz poprawa jakości środowiska. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1555: 

https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271878&file=DRUK+NR+1561.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=271466&file=DRUK+NR+1555.pdf
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Wynik głosowania: za – 8 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

 

Komisja wydała opinię Nr 471/2024/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Bielska-Białej  

do roku 2030 (DRUK NR 1555). 

 

 

 

Ad. 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Planu zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla miasta Bielska-Białej" na lata 2024 – 2033 (DRUK 

NR 1564). 

 

Pan Szymon Oleksiuk – Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji 

Szczegółowo omówił projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1564 w zakresie merytoryki 

Komisji. Poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa sporządzenie planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego, zwanego również "planem 

transportowym", jest obowiązkiem gminy liczącej więcej niż 50 000 mieszkańców. Pierwszy 

taki plan dla Miasta Bielska-Białej na lata 2014-2023 został przyjęty w lutym 2014 roku, stąd 

zaistniała konieczność przyjęcia nowego planu na kolejną perspektywę czasową (10 lat). 

Odbyły się konsultacje społeczne przedmiotowego projektu uchwały – część zgłoszonych 

uwag została uwzględniona i znalazła się w ostatecznej wersji projektu planu transportowego. 

Ponadto projekt został pozytywnie uzgodniony z gminami, z którymi Miasto Bielsko-Biała 

posiada zawarte porozumienia w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego, jak 

również z Beskidzkim Związkiem Powiatowo-Gminnym. 

Szczegółowe informacje zostały przedstawione w prezentacji stanowiącej załącznik  

nr 2 do protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

• radny Janusz Buzek w sprawie: planów wprowadzania buspasów, ładowania 

autobusów elektrycznych (w tym wydajności solarów na ul. Długiej), planów 

wprowadzania autobusów wodorowych (w tym możliwości własnej produkcji 

wodoru), trendu dot. liczby pasażerów (spadek czy wzrost), planów integracji  

z innymi środkami transportu (rowery miejskie) oraz możliwości tworzenia wspólnej 

taryfy; 

Odpowiedzi udzielił Pan Szymon Oleksiuk – Zastępca Naczelnika Wydziału 

Komunikacji (priorytet ma wdrażanie kolejnych etapów systemu  ITS, natomiast 

buspas nie jest wykluczony jako element uspokojenia ruchu w obszarze śródmiejskim; 

aktualnie mamy 2 pojazdy zeroemisyjne ładowane w zajezdni, ale będą kolejne 

zakupy (konieczność zwiększenia mocy elektroenergetycznych w zajezdni), plany 

instalacji szybkiego  ładowania pantografowego na niektórych pętlach autobusowych; 

brak możliwości efektywnej produkcji wodoru w zajezdni – są plany Tauronu budowy 

stacji ładowania wodorowej na ul. Bystrzańskiej; integracja transportu z rowerem jest 

uwzględniona w projekcie nowego węzła przesiadkowego; wprowadzenie wspólnej 

taryfy – pierwszym etapem będzie analiza pomniejszonych wpływów przez 

poszczególnych operatorów transportu, ważną kwestią będzie wzajemne honorowanie 

ulg). 

https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271869&file=DRUK+NR+1564.pdf
https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271869&file=DRUK+NR+1564.pdf
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• radny Konrad Łoś w sprawie powodów niskiego zainteresowania mieszkańców 

przeprowadzonymi konsultacjami społecznymi (niewielka ilość osób na spotkaniach); 

Odpowiedzi udzielił Pan Szymon Oleksiuk – Zastępca Naczelnika Wydziału 

Komunikacji (walidację społeczną planu podzielono na dwa etapy: proces ankietyzacji 

(833 ankiety) oraz proces stricte konsultacji społecznych (22 dni konsultacji, wpłynęło 

336 uwag, z których w całości uwzględniono 35 uwag, a częściowo – 39 uwag),  

do rozpropagowania tematu wykorzystano wyświetlacze w autobusach oraz przystanki 

autobusowe, uruchomiono różne media społecznościowe, zwrócono się do Radnych, 

Młodzieżowej Rady Miasta oraz Rad Osiedli). 

• radny Marcin Litwin w sprawie udostępnienia raportu z konsultacji społecznych (brak 

w programie e-sesja); 

Odpowiedzi udzielił Pan Szymon Oleksiuk – Zastępca Naczelnika Wydziału 

Komunikacji (raport z konsultacji społecznych jest dostępny w BIP i na stronie 

Komunikacji Miejskiej, wobec zgłoszenia zostanie przesłany na maila radnego 

Litwina razem z prezentacją). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1564: 

 

Wynik głosowania: za – 6 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

 

Komisja wydała opinię Nr 472/2024/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 

transportu zbiorowego dla miasta Bielska-Białej" na lata 2024 – 2033 (DRUK NR 1564). 

 

 

 

Ad. 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych (DRUK NR 1540). 

 

Pani Agnieszka Moroń – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

Szczegółowo omówiła projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1540. Poinformowała m. in.,  

że powyższy projekt wynika ze zmiany przepisów w listopadzie ubiegłego roku (zmiana 

nazewnictwa), podlegał on konsultacjom z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego (brak uwag) oraz uzyskał pozytywne opinie Rady Działalności Pożytku 

Publicznego, Rady Seniorów oraz Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych 

w Bielsku-Białej. W naszym mieście znajduje się 11 takich mieszkań (w ramach MOPS  

i Środowiskowego Domu Samopomocy). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku 

Nr 1540: 

 

Wynik głosowania: za – 6 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=269937&file=DRUK+NR+1540.pdf
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Komisja wydała opinię Nr 473/2024/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych (DRUK NR 1540). 

 

 

 

Ad. 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/947/2022 z dnia  

20 stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy  

ul. Cieszyńskiej w Bielsku-Białej (DRUK NR 1563). 

 

Pan Marcin Ulewicz – Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury 

Szczegółowo omówił projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1563. Poinformował, że niniejsza 

zmiana uchwały zgodnie z wnioskiem inwestora służyć ma zmianie wydanego w 2023 roku 

pozwolenia na budowę (inwestor nabył dodatkowe dwie działki, które planuje przeznaczyć  

na powiększenie zieleni i niewielki parking, oraz wprowadzić wariantowe rozwiązanie 

dopuszczające dodatkową trzecią kondygnację podziemną garażu wielostanowiskowego). 

Obrys głównej bryły budynków oraz ilość kondygnacji naziemnych nie ulegają zmianie.  

W ocenie Wydziału Urbanistyki i Architektury ww. zmiany są drugorzędne i nie wpływają  

na interes publiczny, w tym stan ładu przestrzennego. Projekt uzyskał wszystkie wymagane 

przepisami prawa uzgodnienia i opinie. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

• radny Jerzy Bauer w sprawie wielkości powierzchni, na jaką przypada podana 

minimalna i maksymalna ilość mieszkańców (min. 285, max. 332), tzw. zagęszczenie; 

Odpowiedzi udzielił Pan Marcin Ulewicz – Zastępca Naczelnika Wydziału 

Urbanistyki i Architektury (brak takiego parametru w studium i w ustawie). 

• radny Konrad Łoś w sprawie utrzymania obowiązku budowy dwóch obustronnych 

przystanków na ul. Cieszyńskiej przez inwestora; 

Odpowiedzi udzielił Pan Marcin Ulewicz – Zastępca Naczelnika Wydziału 

Urbanistyki i Architektury (tak, warunki obsługi komunikacyjnej zostały utrzymane). 

• radny Marcin Litwin w sprawie zielonych dachów w ramach tej inwestycji oraz 

wliczania ich powierzchni do powierzchni biologicznie czynnej; 

Odpowiedzi udzielił Pan Marcin Ulewicz – Zastępca Naczelnika Wydziału 

Urbanistyki i Architektury (pierwotna uchwała nie ustaliła obowiązku w zakresie 

zielonych dachów, ale inwestor planuje zrobić zielony dach na części garażu 

podziemnego i na budynku usługowym; wskaźnik powierzchni biologicznie czynnej 

jest dość wysoki, dodatkowo dostosowano się do wprowadzonego przez ustawodawcę 

nakazu w postaci połowy powierzchni biologicznie czynnej pozostawionej jako teren 

ogólnodostępny i nieogrodzony przeznaczony do wypoczynku i rekreacji). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku 

Nr 1563: 

 

Wynik głosowania: za – 6 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

 

https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271867&file=DRUK+NR+1563.pdf
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Komisja wydała opinię Nr 474/2024/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/947/2022 z dnia 20 stycznia 2022 r.  

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Cieszyńskiej w Bielsku-

Białej (DRUK NR 1563). 

 

 

 

Ad. 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi publicznej części  

ul. Czołgistów w Bielsku-Białej i wyłączenia jej z użytkowania (DRUK NR 1542). 

 

Pan Wojciech Waluś – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg 

Szczegółowo omówił projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1542. Poinformował, że zgodnie 

z obowiązującym stanem faktycznym, będąca przedmiotem uchwały część drogi publicznej 

nie jest niezbędna dla prowadzenia ruchu drogowego oraz jest zabudowana obiektem 

budowlanym (budynkiem), który nie służy obsłudze ruchu drogowego. Pozbawienie kategorii 

drogi publicznej ww. części ul. Czołgistów skutkuje brakiem konieczności stosowania 

przepisów dotyczących dróg publicznych, co umożliwia zadysponowanie przedmiotowym 

terenem niezależne od przepisów zawartych w ww. ustawie. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1542: 

 

Wynik głosowania: za – 5 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 1 

 

Komisja wydała opinię Nr 475/2024/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi publicznej części ul. Czołgistów  

w Bielsku-Białej i wyłączenia jej z użytkowania (DRUK NR 1542). 

 

 

 

Ad. 9. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/101/2015 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 26 maja 2015 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania dla pojazdów samochodowych na drogach publicznych na obszarze miasta 

Bielska-Białej (DRUK NR 1550). 

 

Pan Wojciech Waluś – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg 

Szczegółowo omówił projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1550. Poinformował, że zmiany 

mają charakter porządkujący i są korzystne dla mieszkańców i przedsiębiorców, gdyż dotyczą 

uproszczenia dotychczasowych procedur związanych z wydawaniem „karty mieszkańca” oraz 

„karty parkingowej” dla przedsiębiorców (ograniczenie wymaganych do wniosku 

dokumentów i zastąpienie ich jedynie oświadczeniem wnioskodawcy oraz propozycja 

zastosowania dla przedsiębiorców abonamentu obszarowego obejmującego większy rejon – 

trzy wybrane przez przedsiębiorcę ulice zlokalizowane bezpośrednio w pobliżu miejsca 

wykonywania przez niego działalności). 

https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=270590&file=DRUK+NR+1542.pdf
https://bip.um.bielsko.pl/e,pobierz,get.html?id=271096&file=DRUK+NR+1550.pdf
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W krótkiej dyskusji na temat miejskich parkomatów głos zabrali radny Janusz Buzek  

w sprawie podmiotu serwisującego te urządzenia (uzyskano informację, że jest to wybrana  

w drodze przetargu firma) oraz radny Jerzy Bauer w sprawie startych klawiszy na niektórych 

parkomatach (temat zostanie sprawdzony). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1550: 

 

Wynik głosowania: za – 5 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

 nie głosowało – 1 

 

Komisja wydała opinię Nr 476/2024/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/101/2015 Rady Miejskiej w Bielsku-

Białej z dnia 26 maja 2015 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania dla pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych na obszarze miasta Bielska-Białej (DRUK  

NR 1550). 

 

 

 

Ad. 10. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Bielska-Białej  

na 2024 r. (DRUK NR 1565). 

 

Pan Dariusz Gajny – Ogrodnik Miejski 

Szczegółowo omówił projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1565. Poinformował, że zgodnie 

z przepisami ustawy o ochronie zwierząt, Rada Miejska corocznie określa w drodze uchwały 

program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegnia bezdomności zwierząt, 

którego celem jest ograniczenie liczby bezdomnych zwierząt oraz poprawa ich bytu. Nowym 

zadaniem w Programie jest monitorowanie populacji kotów wolno żyjących w celu 

zapobiegania ich nadmiernej liczebności oraz niekontrolowanej rozrodczości (zadanie będzie 

realizowane przez wyłonioną w drodze konkursu organizację społeczną, która w statucie ma 

zapisaną opiekę nad kotami). W budżecie Miasta zabezpieczono środki finansowe  

na realizację Programu w kwocie 1.877.250,00 zł. Projekt uchwały został przekazany  

do zaopiniowania przez Powiatowego Lekarza Weterynarii i dzierżawców/zarządców 

obwodów łowieckich działających na obszarze miasta oraz przekazany do konsultacji  

z organizacjami pozarządowymi. W związku z otrzymaną dziś opinią Powiatowego Lekarza 

Weterynarii konieczna będzie korekta zapisu w § 8 określającym podmiot realizujący opiekę 

nad zwierzętami hodowlanymi (wskazany w projekcie podmiot nie spełnia wymogów)  

w postaci autopoprawki na najbliższej sesji. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1565: 

 

Wynik głosowania: za – 6 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

https://bip.bielsko-biala.pl/e,pobierz,get.html?id=271923&file=DRUK+NR+1565.pdf
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Komisja wydała opinię Nr 477/2024/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Bielska-Białej na 2024 r. (DRUK  

NR 1565). 

 

 

 

Ad. 11. 

Zaopiniowanie innych projektów uchwał, które wpłyną do Komisji. 

 

Punkt został wyczerpany w związku z wprowadzeniem do porządku obrad w drodze 

głosowania w punkcie 1: 

• projektu uchwały w Druku Nr 1560 do punktu 2. porządku obrad, 

• projektu uchwały w Druku Nr 1561 do punktu 3. porządku obrad, 

• projektu uchwały w Druku Nr 1563 do punktu 7. porządku obrad, 

• projektu uchwały w Druku Nr 1564 do punktu 5. porządku obrad, 

• projektu uchwały w Druku Nr 1565 do punktu 10. porządku obrad. 

 

 

 

Ad. 12. 

Sprawy różne Komisji. 

 

I. Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Przedstawił informację Prezydenta Miasta w sprawie podjęcia decyzji związanej  

z rozpoczęciem prac dotyczących opracowania list wynajmu mieszkań na rok 2024 (pismo  

nr D/31/2024 z dnia 7 lutego 2024 r.). 

 

W sprawach różnych głos zabrali: 

• radny Marcin Litwin w sprawie aktualnego stanu realizacji inwestycji na ul. Solskiego 

(6 budynków wielorodzinnych). Radny zawnioskował o zaproszenie na kolejne 

posiedzenie Komisji Naczelnika Wydziału Inwestycji w celu omówienia tej sprawy. 

 

 

 

Ad. 13. 

Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Posiedzenie zakończono o godz. 17:50. 

 

 

 

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

/-/ Monika Bronowska Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa 

 /-/ Szczepan Wojtasik 
 


